
  

  

Møde Bestyrelsesmøde 

Dato Tid Sted 

07.02.23 17:00-20:00 Børnehaven 

Ansvarlig Referent 

 
Jannie Brasen 

Deltagere Forhindret Gæster 
 

Jannie Brasen  (Ledelse) 
Annette Rasmussen (Medarb.rep.) 
Ruben Just Christensen 
Vibeke Gøtke 
Cem 
Esben Lindegaard 
Kevin 
Fie 
Carina 
Camilla 
 

Emil Stahllknecht 
Anna 
 

  

  

Agenda  
1. Bestyrelsen  
2. Nyt fra ledelsen 
3. Gennemgang af økonomi 
4. Evt.  

Ansvarlig 

1. BESTYRELSEN 

Ting er ved at lande nu – både ifht ny ledelse, men også ifht 

ny bestyrelse, og inddragelsen heraf. Det nævnes igen, at der 

beklages over evt manglende inddragelse af nye 

bestyrelsesmedlemmer. 

 

 

2. NYT FRA LEDELSEN 

 

Ansættelse 

Vi har ansat Helle på Spirerne. Hun er som udgangspunkt 

ansat i barselsstilling for Mathilde. Helle er erfaren PAU, og vi 

er heldige at have fået hende i huset. 

 

 

ETK rengøring/service (1/5) 

1. Alle 

 

2. Jannie 

 

 

 

 

 



  

Der har over en længere periode været utilfredshed med 

standarden af rengøring i huset. Jannie har undersøgt 

muligheden for at rykke over til ETK, og det kan spare os for 

nogle penge, da vi i forvejen modtager tilskud til rengøring 

og service fra kommunen. Vi overgår per 1/5 jf 

opsigelsesperiode med MTM 

 

 

ETK Netværk  

Vi er blevet oprettet på ETK netværk, og kan nu tilgå 

kommunens i hele huset. 

 

Affaldssortering (forår) 

Der er pt i gang med at blive planlagt affaldssortering for de 

selvejende i Køge. Det bør komme til foråret, men vi har 

ingen detaljer endnu.  

 

 

Børnetal 

Børnetallene for kommende børnehavebørn er lav – det er 

de i hele Køge Nord, og det er børnetallene, der udgør vores 

økonomi ifht hænder. 

Der blev snakket rundt om bordet, hvordan vi kan fremhæve 

os selv, således at vi bliver valgt frem for andre. Vi skal gøre 

os mere synlige i nærmiljøet, hjemmesiden skal have en 

opdatering og så skal vi hjælpe hinanden – personale og 

forældre med den positive dialog. Er der manglende 

forståelse, følelse af manglende kommunikation el.lign, så 

bliver man nødt til at komme til Jannie, så snakken tages 

internt frem for at den bliver til negativ dialog blandt 

forældre og øvrige netværk. Undren er mere end tilladt, vi 

skal bare huske at italesætte den, der hvor vi ønsker 

forandringen evt skal ske. 

En mulighed for at få flere børn, kan også være – igen – at se 

på oprettelse af en vuggestuegruppe. Jannie undersøger med 

andre institutioner, hvor man har overgået fra småbørn til 

vuggestue. Ruben tilføjer, at der er mulighed for omlægning 

af lån ifht økonomi hertil. 

 

3. ØKONOMI 

Årsregnskab 2022 

Emil har godkendt regnskabet. Der er et lille underskud, men 

ikke noget der har betydning. Regnskabet er gennemgået og 

alle har skrevet under. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
3.Emil/Jannie 

 

 

 



  

4. EVT. 

 
Vedtægter (ekstern medlem i bestyrelse)? Ruben 

Det kan give mulighed for at trække eksterne ”medlemmer” 

ind i bestyrelsen, som ikke er forældre. Man kan med fordel 

vælge nogle, hvor man har behov for deres ressourcer. 

Teksten og anmodning skal sendes til godkendelse hos 

kommunen – men når den allerede er forfattet, bør det være 

simpelt! Ruben sender til udvalg og godkendelse/tilføjelse i 

vedtægter. 

 

  

 
Ruben 

 

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde  

Tirsdag d.11/4-23 17:00-20:00  Lyngens Børnehave  
(HUSK tilmelding til Jannie via AULA) 

 

Opfølgningspunkter  

Emne Ansvarligt  Kort beskrivelse 

   

 


